Экзаменационные материалы для промежуточной аттестации по английскому языку для учащихся 5 классов.
Экзаменационные материалы для учащихся 5-х классов разработаны в форме тестов. Определено количество заданий по аудированию, чтению и лексико-грамматическому тесту. Составлены ключи к заданиям, обозначена тематика:
1. Школьная жизнь: расписание, новые предметы, классная комната. Распорядок дня. Школьные клубы по интересам. Правила поведения в школе: для учеников и учителей.Школьные друзья.
2. Летние каникулы: в городе, за городом, в летнем лагере. Планы на выходные и каникулы.
3. Планы на ближайшее будущее. Планирование недели, вечера. Семейные путешествия.
4. Выходные в английской семье. Карта Лондона. Путешествие по Темзе. Достопримечательности Лондона.
5. Родной край – города России, российские достопримечательности.
6. Ориентация в незнакомом городе. Правила вежливого обращения.
7.  Празднование дня рождения. Организация угощения и досуга гостей. Известные британские праздники.
8.  Типичная английская семья. Внешность и характер членов семьи. Отношения в семье между родителями и детьми, братьями и сестрами.
9.  Хобби, которыми увлекаются люди.
10. Мир профессий.

























Тексты к аудированию

1. I am a pupil. My school is very modern and big. We have got a lot of new subjects. I’ve got a new timetable. 
2. I am very creative person, so I’ve an unusual hobby. I collect mugs. I always ask my relatives and friends to bring mugs from all the places they have visited.
3. My name is Katya. I’m 11 years old. I’m from Russia. I live in Moscow. My birthday is on the 2nd of April. I have got a nice puppy. I live with my mum and dad.
4. London is the capital of Great Britain. It is one of the biggest and most interesting cities in the world. Over 7 million live in it. You can visit different museums, theatres, squares, stadiums.



A. What languages does Jane speak very well?
Correspondent: Jane, may I ask you a few questions?
Jane: Yes, certainly.
· Do you like to study foreign languages?
· Yes, I like studying foreign languages. I can speak French very well.
B. What is Jane’s hobby?
· [bookmark: _GoBack]What are your hobbies? Do you collect stamps or cards?
· No, I don’t like collecting anything. But I have hobby. I like travelling with my family very much.
C. What is Jane going to be?
· Jane, you like foreign languages and travelling. Are you going to be a journalist?
· I don’t think so. I like dancing very much. I would like to be a famous dancer.
D. Has Jane got any brothers or sisters?
· Jane, could you tell me something about your family?
· Yes, of course. We’re a close family.
· Have you got any brothers or sisters.
· Yes, I’ve got a younger sister.













Задания к аудированию
1. Послушай четыре рассказа детей. Установи соответствие между каждым высказыванием и заголовком. Занеси свои ответы в таблицу: впиши соответствующую букву. Ты услышишь каждый рассказ дважды.
A. About myself
B. My school
C. My city
D. My hobby
2. Послушай беседу корреспондента с Джейн. Выбери правильный ответ на вопрос. Ты услышишь беседу дважды
A. What languages does Jane speak very well?
1. German
2. Spanish
3. French    
B.  What is Jane’s hobby?
1.taking photos
               2. collecting
               3. travelling
          C.  What is Jane going to be?
                 1. doctor
2. dancer
3. teacher
D. Has Jane got any brothers or sisters?
1. A sister
2. A brother
3. A sister and a brother






















Чтение.

Прочитай текст и выполни задания

I live in one of the most beautiful cities of the world. Sometimes St. Petersburg is called the second capital of the Russian Federation. Tourists from different countries come to St. Petersburg to visit its famous museums and to walk along Nevsky Prospect. There is the greatest and the most beautiful palace and many fountains in Peterhof. You can see tourists from France and the United States, China and Great Britain. 



Выбери правильный ответ на вопрос.
3. What is text about?
A. Museum
B. City
C. Tourist
4. Закончи предложения, выбрав правильный вариант из предложенных.
1. I live in…
A. Moscow
B. London
C. St. Petersburg
2. St. Petersburg is called the …capital of the Russian Federation.
A. First
B. Second
C. Third
3. There is the greatest and the most beautiful palace and many… in Peterhof.
A. fountains
B. parks
C. flowers
5. Прочитай предложения. Отметь предложения, которые соответствуют тексту, - T (true-верно), и предложения, которые не соответствуют тексту, - F (false – не верно).
1. St. Petersburg is the capital of the Russian Federation.
2. Tourists from different countries come to St. Petersburg to visit its famous museums
3. There are the greatest and the most beautiful palace and many parks in Peterhof.
















Лексико-грамматический тест.
1. Вставь am, is или are
I … fine, thank you.
There… many interesting subjects.
It…big and modern school.
Katya and Dima…best friends.
She…nice and smart.
2. Выбери was или were
The weather…fine
My friends…at the seaside
She…very happy
3. Поставь прилагательные в сравнительную и превосходную степень.
Great, beautiful, comfortable, big, happy, long, good.
4. Поставь глагол в Present Simple
They (live) in a big house
He (play) the piano very well
She (eat) a lot of fruits
They (not play) tennis
They (not go) to the cinema
She (not work) hard.
5. Поставь глагол в Past Simple
I (clean) my teeth yesterday
She (get up) at 8 o’clock yesterday
They (spend) summer holidays with friends.
Julia (not read) a book yesterday
I (not see) Julia yesterday
He (not buy) a magazine.
6. Найди значение слова
1. Travel
a) Поездка
b) Путешествие
c) Путешествовать 
2. Timetable
a) Расписание
b) Школьный предмет
c) Школьная форма
3. Friendly
a) Гостеприимный
b) Дружелюбный
c) Удачливый 
4. Приглашать
а) to miss
b) to improve
c) to invite
5. Работать
а) to walk
b) to work
c) to start
6. Библиотека
а) library
b) Literature
c)language
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